

## CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 06 juni 2017

### Aanwezig:

#### Leden:

CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg  
VVD H. Werner en H. Mikkers  
D66 H. van Dijk, S.J. Bier en I. Volder (plv.)  
GroenLinks G.M.M. Wehkamp  
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

### **1. Opening en mededelingen**

De voorzitter opent de vergadering.

### **2. Vaststellen van de agenda**

Omdat er een inspreker is over agendapunt 19, stelt de voorzitter voor na punt 3, punt 19 te bespreken. De punten 8 en 9 worden omgedraaid omdat niet burgemeester Heilieggers maar wethouder Van Haeften portefeuillehouder is. De commissie stelt de agenda gewijzigd vast. Wat betreft de opmerking dat "Margrietlaan / IKC" niet de agenda is vermeld, deelt wethouder Van Haeften mee dat de stukken nog niet zijn aangeboden omdat nog onderzoek loopt: hij verwacht een voorstel in september/oktober 2017 aan te kunnen bieden.

### **3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 02 mei 2017**

De griffier verwerkt de ontvangen tekstuele opmerkingen. De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

### **4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 02 mei 2017**

De leden Volder (D66), Werner (VVD), Mikkers (VVD), Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

### **5. Rondvraag**

Het lid Van Dijk (D66) stelt een vraag. Wethouder Graal zegt toe dat het onderbord "max. 2 uur" tegenover het gemeentehuis binnenkort wordt verwijderd.

Andere toezeggingen worden niet genoteerd.

### **6. Spreekrecht**

De heer Theo Vink spreekt in namens de Dorpsvereniging Haarlemmerliede en Spaarnwoude. Hij wijst de commissie erop dat er wel plannen rond Penningsveer zijn gepresenteerd, maar dat er nooit een (echte) samenhangende Gebiedsvisie (door de raad) is vastgesteld. De Dorpsraad ziet dat wel graag gebeuren.

De heer Frans Olyhoek, bewoner Penningsveer, deelt de commissie (op voorhand) mee niet akkoord te gaan met het realiseren de plannen betreffende een woonboot / woonboten van mw. Klein en dhr. Van Assema.

## **A-stukken**

### **7. Jaarverslag 2016 en Begroting 2018 VRK.**

De leden Wehkamp (GroenLinks), Koelman (CDA), Mikkers (VVD), Bier (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **8. Beschikbaar stellen voorbereidingskrediet Hartje Spaarndam**

De leden Van Dijk (D66), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Werner (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **9. Herbenoeming leden gemeentelijke monumentencommissie**

De leden Volder (D66), Koelman (CDA), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **10. Voorstel ontwerpverklaring van geen bedenkingen Franciscanessenstraat 9, Haarlemmerliede**

De leden Kerkhoff (PvdA), Bier (D66), Mikkers (VVD), Kranenburg (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017. PvdA en CDA hebben bemerkingen. Als bespreekstuk.

### **11. Herontwikkeling Gemeenlandshuis Spaarndam**

De leden Volder (D66), Mikkers (VVD), Koelman (CDA) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017. CDA en PvdA hebben bemerkingen. Als bespreekstuk.

### **12. Voorstel weigering verklaring geen bedenkingen toegangspad Kerkweg 2 te Spaarndam**

De leden Vink (CDA), Mikkers (VVD), Volder (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **13. Vaststellen Bestemmingsplan Poldermanterrein**

De leden Werner (VVD), Van Dijk (D66), Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017. Als bespreekstuk.

### **14. Voorstel Ontwerpbegroting 2018 Werkvoorzieningsschap Zuid-Kennemerland (Paswerk)**

De leden Kranenburg (CDA), Van Dijk (D66) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **15. Voorstel Ontwerpbegroting 2018 en Jaarrekening 2016 GR Schoolverzuim en Voortijdig Schoolverlaten (VSV)**

De leden Vink (CDA), Bier (D66), Werner (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **16. Voorstel vaststellen Verordening Blijverslening Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2017**

De leden Van Heese (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Volder (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

### **17. Voorjaarsrapportage 2017 (voorheen Kadernota 2018 / 1e Marap)**

De leden Koelman (CDA), Van Dijk (D66), Werner (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 juni 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

## **B-stukken**

### **18. 2017-05-16 BenW Toekomst sociale werkvoorziening Paswerk (huisvesting)**

De leden Van Dijk (D66), Van Heese (CDA), Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter rondt het overleg af met de conclusie dat de commissie met interesse van de stukken kennis heeft genomen.

## 19. Gebiedsvisie Penningsveer

De leden Werner (VVD), Vink (CDA), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast de commissie duidelijk is in haar oordeel: er moet een Gebiedsvisie worden uitgewerkt voor de gehele omgeving Penningsveer (incl. verkeer). Van het college wordt een voorstel, kostenschatting (externe inhuur / begeleiding; dekking) en termijnplanning verwacht. Er is een meerderheid van de commissie die de plannen voor woonboten een plaats wil geven. GroenLinks tekent aan daarvan tegenstander te zijn. Wethouder Van Haeften zegt dat de boodschap aan het college helder is en te verkennen hoe het college de visie-uitwerking gaat oppakken/plannen. Hij / het college komt daarop terug.

## 20. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

Het lid Van Heese (CDA) heeft vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

## C-stukken

### 21. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er geen vragen op voorhand zijn ontvangen. Ter vergadering stellen de leden Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Bier (D66) vragen. Wat betreft (een stuwmeer aan) handhaving, verwijst wethouder Graal naar de komende rapportage over handhaving.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

## 22. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 05 september 2017,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits